

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisinin onuncu sayısı (Ocak 2015) ile tekrar karşınızdayız. Kurulduğu 2010 yılından bu yana birçok uluslararası indekse girerek bilimselliğini kanıtlayan dergimiz, bu sayımızın yayımlanmasıyla birlikte akademik dergilerde önemli bir eşik olan “beş yıldır yayımlanıyor olmak” koşulunu da yerine getirmek suretiyle uluslararası bilim camiasındaki yerini her geçen gün biraz daha sağlamlaştırmaktadır.

Patrycja LIPOLD,,*Anthropologie der Revolution in der BRD undder Volksrepublik Polen 1970-1979 in vergleichenderundbeziehungsgeschichtlicherPerspektive* “başlığını taşıyan makalesinde karşılaştırmalı ve ilişkiler tarihi açısından Federal Almanya ve Polonya Halk Cumhuriyeti’nde 1970-1979 yılları arasında yaşanan devrimlerin antropolojisini Almanya’da Kızıl Ordu Fraksiyonu (RAF) Polonya’da ise İşçi Savunma Komitesi (KOR) örgütlenmeleri örneğinde çarpıcı bir şekilde çözümlemektedir. G. Pınar ERKEM“savaş” ve “savaşmak” kavramları bağlamında Batı’nın terörle mücadele uygulamalarını ele alırken, Nergiz ÖZKURAL KÖROĞLU ise Ukrayna’da yaşanan halk ayaklanmalarının iç ve dış nedenlerini Turuncu Devrim ve Meydan Devrimi örneklerinde karşılaştırmalı olarak incelemektedir. N. Aslı Şirin ÖNER ve Amra DEDEİC ise ortak makalelerinde Bosna-Hersek’te Türkçenin durumunu tarihsel perspektif içinde ortaya koyarak son yıllarda bu ülkede Türkçe’nin yaygınlaşmasını sağlayan faaliyetler üzerinde durmaktadırlar. Segâh TEKİN ise “*Uluslararası İlişkilerde Din, Kültür ve Medeniyetin Rolü Üzerine*” başlığını taşıyan ayrıntılı makalesinde, din, kültür ve medeniyet kavramlarının Uluslararası İlişkiler disiplininde çözümlenmelere dahiledilmesinin gerekliliği üzerinde durmaktadır.

Bu kısa açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimiz mutlu sayacağız.

Editör

Fahri Türk

Editorial

Dear Readers,

The new issue of Electronic Journal of Political Science Studies [JPSS (January 2015)] has just been published and it is available online. Our journal that has proven its academic quality by getting indexed in a number of international scientific databases since its foundation in 2010, has been fulfilled also an important criteria for scientific journals “being published since five years” and by doing so JPSS is strengthening its position in the international scientific community.

This issue is composed of five articles. Patrycja LIPOLD’s article with the title „*Anthropologie der Revolution in der BRD und der Volksrepublik Polen 1970-1979 in vergleichender und beziehungsgeschichtlicher Perspektive*“ is a study in which she explores comparatively the anthropology of revolutions between 1970 and 1979 regarding the Red Army Faction (RAF) in Germany and Workers' Defense Committee (KOR) in Poland. While G. Pınar ERKEM elaborates the practices of the West for the fighting against terrorism within the concepts of “war” and “warfare”, Nergiz ÖZKURAL KÖROĞLU focuses on internal and external reasons of civil uprisings in Ukraine with regard of Orange and Square Revolutions in a comparative study. In their co-authored article, N. AslıŞirin ÖNER ve Amra DEDEİC explore the situation of the Turkish language in Bosnia and Herzegovina in a retrospective perspective and analyze various activities that promotes the spreading of Turkish language in recent years.

In her article entitled as “*Uluslararası İlişkilerde Din, Kültür ve Medeniyetin Rolü Üzerine [The role of Religion, Culture and Civilization in International Relations]*” Segâh TEKİN dwells on the necessity to include the concepts of religion, culture and civilization in analyses made within the discipline of International Relations.

We would feel very happy if this short introduction motivates you reading those articles you are interested in our ninth issue.

Editor

Fahri Türk

Editorial

Liebe Leser/innen,

Dies ist die 10. Ausgabe unserer elektronischen Zeitschrift für politikwissenschaftliche Studien (Januar 2015). Unser Periodikum, das seit seiner Gründung in 2010 inzwischen in vielen einschlägigen Indizes geführt wird und so, auf diese Weise seine Wissenschaftlichkeit erfolgreich wiederholt unter Beweis gestellt hat, hat mit dieser Januar-Ausgabe eine wichtige Schwelle der "ununterbrochen herausgegebenen fünfjährigen Publikation" überschritten und konsolidiert somit immer mehr seine Position in den inter- und transnationalen wissenschaftlichen Netzwerken.

Patrycja LIPOLD vergleicht in ihrem Artikel „*Anthropologie der Revolution in der Bundesrepublik Deutschland und der Volksrepublik Polen 1970-1979 in vergleichender und beziehungsgeschichtlicher Perspektive*“ die Entwicklungsgeschichte der terroristischen Roten Armee Fraktion in Deutschland mit der des Arbeiter-Verteidigungskomitees (KOR) in Polen zwischen den Jahren 1970 und 1979.

Während G. Pınar ERKEM sich anhand der Begriffe „Krieg“ und „Kriegsführung“ mit gängigen westlichen Praktiken der Terrorismusbekämpfung auseinandersetzt, analysiert Nergiz ÖZKURAL KÖROĞLU die inneren und äußeren Ursachen der Volksaufstände in der Ukraine am Beispiel der Orangen Revolution und der Revolution auf dem Maidan-Platz.

N. Aslı Şirin ÖNER und Amra DEDEİC untersuchen gemeinsam die Situation der türkischen Sprache in Bosnien-Herzegovina in einer historischen Perspektive und erörtern einige Unternehmungen zur Verbreitung der türkischen Sprache in dieser Region.

Segâh TEKİN beschreibt die Notwendigkeit der Begriffe „Religion“, „Kultur“ und „Zivilisation“ bei der Analyse der Internationalen Beziehungen in ihrem Artikel „*Uluslararası İlişkilerde Din, Kültür ve Medeniyetin Rolü Üzerine*“ (*Über die Rolle von Religion, Kultur und Zivilisation in den internationalen Beziehungen*) und plädiert für deren Aufnahme in den Begriffskatalog bei der Erforschung dieser Disziplin.

Wir können uns auch diesmal glücklich schätzen, wenn wir Sie auch dieses Mal zur Lektüre unserer Zeitschrift ermuntern konnten.

Ihr Herausgeber

Fahri Türk

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Patrycja LIPOLD Anthropologie der Revolution in der BRD undder Volksrepublik Polen 1970-1979 in vergleichender und beziehungsgeschichtlicher Perspektive	1
G. Pınar ERKEM Savaş ve Savaşmak: Batı'nın Terörle Mücadele Pratiklerinin Paradoksu Üzerinde Düşünmek	18
Nergiz ÖZKURAL KÖROĞLU Avrupa Birliği ve Rusya'nın Güç Alanları Arasında Kalan Ukrayna'da Yaşanan Halk Ayaklanmaları: Turuncu Devrim ve Meydan Devrimi	31
N. Aslı Şirin ÖNER ve Amra DEDEİC Bosna-Hersek'te Türkçe	53
Segâh TEKİN Uluslararası İlişkilerde Din, Kültür ve Medeniyetin Rolü Üzerine	68
Söyleşi	
Duşanbe Türkiye Türkçesi Öğretim Merkezi Müdür Yardımcısı Salih Şahin'le Yapılan Söyleşi	84
Kitap Tanıtımı	
Fahri Türk Türk Kültür Dış Politikası, Paradigma Akademi Yayınları, İstanbul 2014, ISBN 978-605-5230-67-8.	86
Evren Balta Küresel Siyasete Giriş, Uluslararası İlişkilerde Kavramlar, Teoriler, Süreçler (ed.) İletişim Yayıncılık, İstanbul, 2014. ISBN: 9789750516214.	90